
Beste raad,

Afgelopen donderdag 3 december was er een vergadering over de voetgangerstunnel, er 
was ook algemeen spreekrecht, hier werd gesproken om de voetgangerstunnel te 
behouden. 
Wij als directe bewoners en ondernemers waren hier toch wel geschrokken.
De tunnel wordt niet of nauwelijks gebruikt, wel door ongure types in de avond en 
nachtelijke uren. (Ook gebleken uit tellingen door de gemeente)
Het is al jaren niet onderhouden, wij zijn van mening dat het helemaal heringericht moet 
worden, maak van deze kant de entree, het paradepaardje van Oud- Rijswijk. 
Door het weghalen van de middenstrook van parkeren voor 2 auto's kan je al veel ruimte 
maken voor de veiligheid voor fietsers. Haal de betonnen rand weg aan beide kanten van de 
Haagweg en maak het vlak, ideaal voor uitbreiding fietsenstallingen. Haal het kunstwerk weg 
en maak er een mooi pleintje van zoals bij de Hema in de Boogaard.
Nu ziet het er niet uit en samen kunnen we er echt iets moois van maken ter bevordering 
van de leefbaarheid, veiligheid en gezamenlijk collectief.
Voor ideeën of suggesties, wil ik graag nogmaals met u aan tafel zitten.
Namens de volgende ondernemers hopen we de 15de op een positieve uitslag en nieuw 
begin voor het oude centrum.
Voor vragen kunt u mij bereiken op onderstaande gegevens

 Slagerij de Jong
 Intermezzo mode
 Idz heerlijk
 Bruna
 Binckbikes
 Smaak van het Zuiden
 De Rijswijkse schaar
 Boessa mode
 Snookercentrum Rijswijk
 De gouden leeuw (ook bewoner)
 De Wits (ook bewoner)
 …. Centrummanager
 …. Voorzitter KHN afdeling Rijswijk

Met vriendelijke groet,

Voorzitter KHN afdeling Rijswijk

*foto's ter inspiratie voor verandering zijn bijgevoegd*










